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El síndic proposa crear un web en què s'exposi tota la documentació
de la MAT

. Girona

El síndic de greuges, Rafael Ribó, ha proposat la creació d'un web en el qual s'exposin tots els tràmits del
projecte de la línia de molt alta tensió (MAT) i tota la documentació de què disposa l'administració (estudis,
informes ambientals, propostes, anuncis, resolucions administratives i plànols).
Aquesta és una de les recomanacions del síndic en relació amb aquest projecte, del qual ha dit que cal una
informació més acurada i més transparència de les administracions implicades. Pel síndic, cal anar més lluny
de l'estricte compliment de la normativa, ja que la intervenció de diverses administracions i el llarg temps
que ha transcorregut per fer-ne la tramitació no són elements que facilitin la comprensió del procés ni el
contingut del projecte. En aquest sentit, critica que el Departament d'Economia ha tardat onze mesos a lliurar
la informació que li havia demanat el síndic.
A part, sosté que la proposta del coordinador europeu Mario Monti de soterrament parcial de la línia «no ha
de considerar-se agosarada si es té en compte el pla d'energia de Catalunya», el qual preveu diverses
actuacions de soterrament de línies en zones densament poblades. Així mateix, ha demanat informació a
Medi Ambient sobre l'afectació de la línia en espais protegits. També s'ha demanat a Economia que faci una
valoració sobre les possibilitats tècniques i financeres d'un soterrament parcial.
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